
Dagsorden til ordinært skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag den 7/1-2025 

kl. 18.00-21.00 på afd. Fuglebjerg 

Forældrerepræsentanter: Karina HY, Lene GB, Maja FU, Maria GB, Mie 
FU/SPEC., Terkel GB, Hans FU 
Elever: Medina 9.X, Elina 6.G, Naja 6.H + næstformænd fra elevråd 
Medarbejderrepræsentanter: Berit (FU), Camilla (GB), Janni (HY) 
Skoleleder og stedfortræder: Christine og Dian  
Referent: Skolens ledelse  

 

 

Elevrepræsentanter: Eleverne har fri kl. 19:30 

 

Fraværende med afbud.  

Karina HY, Naja og Josefina elever fra HY 

 

 

Gæster: 

SFO leder Martin Aamand Nielsen  

Lone foreningskonsulent, NK 

 

 

Spisning  De første 20 minutter af mødet afsættes til hyggelig 
spisning.  
Der serveres mad, vand, kaffe/the og småkager 

Velkomst v. formand 
Besøg af Lone  

Vel mødt  
 
Punkt med Lone kommer herop imens vi spiser – vi 
drøfter undervejs. Lone er foreningskonsulent fra 
Næstved kommune. Der kan igangsættes et 
projektsamarbejde mellem SFOer og foreninger i 
nærområdet. Lone har overblik over foreninger som 
stiller sig til rådighed for samarbejdet. Konkret er det 
muligt for elever der går i SFO i alderen fra 7-12 år at 
komme 4 gange på besøg i foreninger i SFO tiden. 



Formålet er at øge elever og forældres viden 
foreningslivet i nærområdet. At lave flere alsidige 
aktiviteter i SFO tiden, og måske øge antallet af 
medlemmer i foreninger og frivilligheden på landet. 
 
Martin SFO leder er kontaktled til Lone i det videre 
samarbejde.  

Sag nr. 22 
Status v. elever 

• Den gode historie 

• Hvad er eleverne 
optaget af? 

 
Opstart v. personale 

• Kort fra hver afdeling 

• Den gode historie 

• Hvad optager 
medarbejderne? 

 
Opstart v. formand + 
medlemmer 

• Den gode historie 

• Hvad optager formand 
 

Opstart v. ledelse 

• Personalesituationen  

• Rammer og strukturer 

• Nyt fra BUU 

• Hvad optager ledelsen? 

 
GB: 
Konkurrence om at pynte døren indtil klassedøren i 
december arrangeret af elevrådet. Samt en konkurrence 
på biblioteket. 
 
FU 
Der hat været et emne om eksamensangst på 
fælleselevrådet. Det har været på det lokale elevråd. 
 
Snak om manglende varme i klasselokalet. 
Der er indkøbt nye aktiviteter til inde ordning. 
 
Ønske om halvtag på skolen til at søge ly ved dårligt 
vejr.  
Spørge ude i klassen om konkurrencer og turneringer 
mellem klasserne.  
 
HY: 
 
Ingen elever 
 
Personale: 
GB: 
God julefest og god opbakning af frivillige.  
HY: 
God Julefest. Der er god stemning. 
FU: 
God juleklippedag der var meget godt besøgt.  
 
Formanden 
Takker skolen for et godt arrangement med 
juleklippedag. 
 
Har været i dialog med formanden for 
Kobberbakkeskolen om at danne et netværk og 
erfaringsdele. Første opstartsmøde skal være i her sidst i 
januar.  
 
Ledelsen 
Kulturminister besøg med en pose penge til indkøb af 
bøger. Konkret 230.000 kr. til deling mellem de tre 
biblioteker på Vesterlandsskolen.  



Samlæsning af klasser har været en del af 
råderumskataloget og det politisk udvalgt har besluttet 
at lave en sag på mulighederne for samlæsning af 
klasser. Skolen er bedt om at komme med udkast til 
mulighederne indenfor den politiske sag, og det har 
skoleleder i november sendt til forvaltningen. 
Det tilsendte sendes til skolebestyrelsens orientering, 
sammen med en genopfriskning af den politiske sag.  
 
Det politiske udvalg mødes den 3/2 og skal tage bestik 
af sagsfremstillingen. Skoleleder har overfor 
forvaltningen understreget sin bekymring for driften af 
en skole, hvis medarbejderstaben bliver for smal. Kan 
alle funktioner varetages på en skole, hvis årsværk kun 
beregnes ud fra 1 lærer 1 klasse princippet.  
 
Det kan giv god mening at lave holddannelse på tværs af 
klasser, hvor små klasser har fag og timer sammen, 
dette er en mulighed allerede nu. Men vi afventer altså 
om der skal blive tale om en samlæsning.  
 
 
Byggeri er godt i gang. Håndværk & design prioriteres 
og skal være færdig 1. marts.  
 
Der er arbejde med ny skemaskabelon og ny 
timeplansfordeling. Det skal godkendes i 
skolebestyrelsen. Der skal være færre overgange, skift 
og fordybelse. 
 
 
 
Pædagogiske drøftelser med personalet – hvordan kan 
vi arbejde mere målrettet med at lave en skole for flere 
elever i almen 
Ansættelse af ny mellemleder – status på proces 
 

Sag 23 
SFO Vesterlandsskolen 
 

Præsentation af SFO-strategi og arbejdet med denne i 
hverdagen v. SFO leder Martin 
Hvordan arbejder SFOen på de tre matrikler 
Hvordan løfter vi elevtallet på SFO2? 

Pause   

Sag 24 
Udviklingssamtale 22/1-25 
(Dagsorden vedhæftet som bilag) 

Formål og dagsorden 
Skolebestyrelsens punkt input og sparring – hvad skal 
Maja tage med på samtalen 
 

 Sag 25 Planlægning af ny dato for Temalørdag 
1/3 – 2025 kl. 9-13 på Hyllinge 
 

Tak for i dag.  



Fælles oprydning 

Næste ordinære møde   4/2-25 i Fuglebjerg  
Maja har ordet: temadrøftelse 
Opfølgning på udviklingssamtale 
Godkendelse af skemaskabelon og timefordelingsplan 
for kommende skoleår.  

 

 


